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Device, especially for uniformly distributing solid particles and/or liquids, and unit having such a device.

Title (de)
Vorrichtung, insbesondere zum gleichmässigen Verteilen fester Teilchen oder/und Flüssigkeiten, und Apparat mit einer solchen Vorrichtung.

Title (fr)
Dispositif notamment pour répartir uniformément des particules solides et/ou liquides et ensemble comportant un tel dispositif.
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Abstract (en)
[origin: JPH01159044A] PURPOSE: To uniformly mix solid particles and liquid particles by providing the rear surface of a horizontal rim at the
bottom end of a hollow first shaft with many vertical teeth and providing the lower side of a second shaft enclosing the outer side of the first shaft
with a cylindrical cage provided with the many vertical teeth. CONSTITUTION: The rear surface of the horizontal rim 4 at the bottom end of the
hollow first shaft 1 is provided with the many vertical teeth 5 along the concentric circle. The shaft 1 is coaxially fitted inside the hollow second
shaft 2. The shaft 2 is rotated in a direction opposite from the rotating direction of the shaft 1. Further, the lower end of the shaft 2 consists of the
cylindrical cage 10 comprising the rim 11 and a disk 12 coupled to the rim 11 by a grid 13. A plurality of vertical teeth 14 are erected on the disk
12 of the cylindrical cage 10 concentrically with the teeth 5 and zigzag and further the center of the disk 12 is provided with a circular steel anvil 15
which is coaxial with the disk 12 and has the diameter at least equal to the diameter of the shaft 1. The solid particles and the liquid particles are
mixed, homogenized, pulverized and ground by this apparatus.

Abstract (fr)
Dispositif notamment pour répartir uniformément des particules solides et/ou liquides. Il comprend, d'une part, un arbre primaire (1), vertical et creux,
qui est entraîné en rotation, et dont l'extrémité inférieure comporte une couronne primaire (4) dont la face inférieure est munie de dents (5) verticales
disposées selon des cercles concentriques, et, d'autre part, un arbre secondaire (2) vertical et creux, qui est entraîné en rotation dans un sens
contraire au sens de rotation dudit arbre primaire (1) dont l'extrémité inférieure comporte une cage cylindrique (10) constituée par une couronne
secondaire (11), et par un disque (12) relié à la face inférieure de ladite couronne secondaire (11) par au moins trois barreaux (13), ledit disque
(12) comportant à sa face supérieure, d'une part, des dents (14) verticales disposées concentriquement et en quinconce par rapport à celles (5)
que comporte ladite couronne primaire (4) et, d'autre part, en son centre une enclume (15) circulaire de même axe que lui et dont le diamètre est
aumoins égal à celui dudit arbre primaire (1). Ce dispositif peût être utilisé pour mélanger, homogénéiser, broyer, émotter, pulvériser et/ou épandre
des produits solides et/ou liquides.
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